
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در نشست 
امضای تفاهم نامه با فدراســیون تنیس کشــور با اشاره 
به محدودیت های ناشــی از شیوع کرونا و برنامه ریزی 
برای انجام مســابقات تنیس گفت: زیرســاخت های 
مناسب ورزشی درکنار امکانات مطلوب اقامتی ،بندری و 
فرودگاهی جزیره کیش را به مقصدی مطلوب برای میزبانی 
ازرقابت های ورزشی ملی و بین المللی تبدیل کرده است.

غلامحسین مظفری با تاکید بر اینکه کیش ظرفیت 
ایجاد تحول در عرصه گردشگری ورزشی کشور را دارد 
تصریح کرد: برنامه ریزی و مدیریت برگزاری رقابت ها 
باید به گونه ای باشــد که گردشگران درهر دوره شاهد 
ارتقاء سطح کیفی و کمی مسابقات و میزبانی شایسته 

کیش باشند.
وی برگــزاری رقابت ها و اردوهای ورزشــی را 
فرصتی ارزشمند برای معرفی مزیت های سرمایه گذاری 
و توانمندی های این جزیره زیبا عنوان کرد و گفت: با 
امضــاء این تفاهم نامه جام های تنیس آقایان و بانوان، 
مسابقات بین المللی جوانان، تنیس با ویلچر، جام حذفی 
و تنیس ساحلی از ۲۴ دی تا ۲۱ بهمن در جزیره کیش 

پرپا خواهد شد.
مظفری با تاکید بر تجارب خوب فدراسیون تنیس 
در برگزاری مسابقات سال های گذشته افزود: پیشنهاد 
برگزاری جام دیپلمات ها که در کنار دیگر مســابقات 
عنوان شده، با توجه به شرایط خوب آب و هوایی کیش 
موجب تداوم حضور گردشــگران داخلی و خارجی ، 

دیپلمات های کشورهای عضو اکو و سایرکشورهای 
شرکت کننده دراین رویدادهای ورزشی می شود.

همچنین رئیس فدراسیون تنیس کشور نیز در این 
نشست گفت: تدابیر و تمهیدات لازم برای حضور در 
مســابقات تنیس انجام شده و تمامی بازیکنان پس از 
تست کرونا اجازه ورود به مسابقات را خواهند داشت، 
همچنین قوانین و مقررات بهداشتی به جد پیگیری و 

اجرا خواهد شد.
داوود عزیزی در خصوص پیشــنهاد برگزاری 
مسابقات جام دیپلمات ها در جزیره کیش اظهارداشت 
: در دیدار با مدیرعامل موسســه ورزش و تفریحات 
سالم کیش این پیشنهاد مطرح شد تا پس از جام حذفی 
آقایان در اسفند امسال  مسابقاتی با حضور ۱۰۰ نفر از 
دیپلمات های کشورهای مختلف درکیش برگزار شود.
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  اقتصاد کیش -  مســابقات تنیس جام دیپلمات ها با حضور ۱۰۰ نفر از دیپلمات های کشورهای 
عضو اکو اسفند امسال در جزیره کیش برگزار می شود. 

اقتصاد کیش -  نایب رییس کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت که 
اصلاح قانون نحوه اداره مناطق آزاد تجاری 
و تصویب ایجاد نســل جدید این مناطق با 
رویکــرد تجاری - صنعتی و تکیه بر تولید 
و صادرات در دستور کار مجلس قرار دارد. 

سیداحســان خاندوزی در بازدید از 
گمرک اینچه برون اظهار داشت: طبق بند ۱۱ 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی، هدف از 
ایجاد مناطق آزاد تجاری باید کمک به تولید، 
صادرات و ورود فناوری های پیشــرفته در 

کشور باشد.
وی افزود: بر این اساس، مجلس شورای اسلامی و کمیسیون اقتصادی آن، درصدد 
اصلاح نحوه اداره مناطق آزاد تجاری - صنعتی کشور باهدف کمک به تولید و صادرات 

در این مناطق و تبدیل آن ها به دروازه صادرات کشور است.
خاندوزی بابیان اینکه مجلس به دنبال ایجاد نســل جدید مناطق آزاد تجاری - 
صنعتی با نگاه کمک به تولید و صادرات در کشور است، اضافه کرد: گلستان ظرفیت 
خوبی برای تولید و صادرات کالا دارد که امیدواریم با تصویب منطقه آزاد اینچه برون، 

شاهد رونق و جهش تولید و صادرات در این استان باشیم.
 استاندار گلستان نیز در این بازدید گفت که ایجاد منطقه آزاد اینچه برون می تواند 

سکوی پرش صادرات این استان شمالی باشد.
هادی حق شــناس افزود: گلستان سالانه بیش از پنج میلیون تن انواع محصول 
کشاورزی تولید می کند که به دلیل نبود فرصت کافی برای فرآوری، بخش زیاد آن به 

صورت خام از استان خارج می شود.

قانون نحوه اداره مناطق آزاد 
تجاری در مجلس اصلاح می شود

نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس:

اقتصاد کیش - مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی منطقه آزاد 
قشم گفت: مجوز ۶۰ خانه گردشگر در قشم به زودی صادر می شود و مقرر است فقط 

خانه های گردشگر دارای مجوز قانونی فعالیت باشند. 
علیرضا امری کاظمی شامگاه پنج شنبه در نشست ساماندهی خانه های گردشگر 
قشم در جمع خبرنگاران افزود: برای جلوگیری از فعالیت های غیرمجاز خانه گردشگر 

در جزیره قشم، اطلاع رسانی و هشدار به گردشگران مهم ترین راهکار است.
وی تصریح کرد: اطلاع رســانی در خصوص مشــکلات احتمالی در استفاده از 
مکان های بدون مجوز، باعث می شــود گردشگر در استفاده از این نوع خانه ها تجدید 

نظر کند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی منطقه آزاد قشم ادامه داد: 
متولیان گردشگری قشم و دستگاه های نظارتی می توانند با تشویق و حمایت قانونی، 

صاحبان خانه های گردشگر را به دریافت مجوز وادار کنند.
وی اظهار کرد: پس از ایجاد شرایط برای خانه های گردشگر جهت فعالیت با نظارت 
قانونی، در صورت ارتکاب تخلف، نسبت به تشدید جرایم و مجازات آنها اقدام می شود. 
امری کاظمی در پایان بر اجرای تفاهم نامه جامعه هتلداران قشم و سازمان منطقه 

آزاد قشم تاکید کرد.
جزیره قشــم با مســاحت یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر در سال های ۱۳۶۹ و ۱۳۷۰ با 
تصمیم دولت به ۲ بخش منطقه آزاد با مساحت ۳۰۰ کیلومتر و منطقه ویژه اقتصادی با 

مساحت یکهزار و ۲۰۰ کیلومتر تقسیم شد.
پیوند اقتصاد ملی به اقتصاد جهانی، انتقال تکنولوژی پیشرفته به منطقه، جذب 
سرمایه های خارجی، تربیت نیروی انسانی ماهر و متخصص و افزایش صادرات و کسب 

در آمدهای ارزی از جمله هدف های ایجاد منطقه آزاد قشم است.
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با ۱۵۰ هزار نفر جمعیت از 
تنگه هرمز به موازات سواحل استان هرمزگان به طول ۱۵۰ کیلومتر و عرض میانگین ۱۱ 

کیلومتر در آب های خلیج فارس گسترده شده است.

مجوز ۶۰ خانه گردشگر در قشم 
صادر می شود

تجمع های شب یلدا در کیش باعث اوج 
دوباره کرونا می شود

رئیس مرکز توسعه سلامت کیش :

اقتصاد کیش -  رئیس مرکز توسعه سلامت جزیره کیش به مردم هشدار داد در صورت 
برگزاری تجمع های شب یلدا ممکن است شاهد اوج دوباره کرونا در جزیره باشیم. 

محمدرضا رضانیا گفت:افزون بر ۱۰ ماه است که به صورت شبانه روزی و با جدیت تمام 
مشغول مبارزه با ویروس کرونا هستیم و خوشبختانه با همکاری مطلوب مردم، امروز شاهد 

کاهش روند بروز، شیوع و بستری مبتلایان به ویروس کرونا در جزیره هستیم.
وی در ادامه با هشدار در خصوص برگزاری تجمع های شب یلدا افزود: در صورتی که 
مردم رعایت نکنند، ممکن است دوباره شاهد برگشت دوباره و ورود به پیک جدید بیماری در 
جزیره و برقرای مجدد محدودیت ها در جزیره باشیم. بنابراین توصیه می کنم امسال شب یلدا را 

به صورت مجازی برگزاری کنیم و سلامت خود و اطرافیان مان را به خطر نیندازیم.
جزیره کیش در هفته های اخیر شاهد کاهش روند مبتلایان به کرونا بوده است و در حال 

حاضر در وضعیت زرد قرار دارد.
در طی روزهای اخیر  و با نزدیک شــدن به شــب یلدا،  کارشناسان و مسئولان وزارت 
بهداشت هشدارهای متعددی در خصوص برگزاری مراسم شب یلدا به شکل حضوری داده اند.

   اقتصاد کیش - معاون عمران وترافیک شــرکت عمران آب وخدمات کیش، گفت: 
اصلاح معبر حدفاصل بلوار پارس ومیدان سیری و نیز میدان داریوش درحال انجام است.

 صفایی، گفت: به دلیل بارندگی های سال های گذشته آسفالت این مسیر ها آسیب دیده بود 
و نیاز به اصلاح سیستم جمع آوری آب ها وزیرسازی و نوسازی آسفالت این منطقه بود.

وی با بیان اینکه با اصلاح سیستم جمع آوری آب های سطحی، مشکل روکش معابر نیز 
به روش مناسب اصلاح می شود، گفت: افزایش مدت ماندگاری و عمر بالای آسفالت از 

ویژگی های اجرای این طرح است.
معاون عمران و ترافیک شــرکت عمران آب وخدمات کیش گفت:   آســفالت مسیر 
حدفاصل بلوار پارس تا میدان داریوش به زودی به اتمام می رسد  و سپس تجهیزات 

به فاز دوم این پروژه که حدفاصل میدان سیری تامیدان داریوش است منتقل می شود.

بازسازی و بهسازی میادین  جزیره کیش
معاون عمران وترافیک شرکت عمران آب وخدمات کیش  اعلام کرد:

مسابقات تنیس جام دیپلمات ها 
در کیش برگزار می شود

   اقتصاد کیش - مهندس امین صفایی؛ معاونت فنی و عمرانی شرکت عمران، آب و 
خدمات منطقه آزاد کیش در گفت و گو با خبرنگار ما از اتمام پروژه بازسازی و بهسازی 

ورزشگاه میرمهنای کیش تا پایان بهار ۱۴۰۰ خبر داد.
به گزارش اقتصاد کیش؛ در پی درخواست ورزشکاران جزیره  خصوصا بومیان کیش 
برای رفع مشکلات  و تکمیل مجموعه ورزشی میرمهنا و پس از بازدیدهای مهندس 
ابوالفضل طیبی از این ورزشگاه، بازسازی و بهسازی این مکان ورزشی در دستور کار 

شرکت عمران؛ آب و خدمات سازمان منطقه آزاد کیش قرار گرفت. 
مهندس امین صفایی، معاون فنی و عمرانی شرکت عمران، آب و خدمات در گفت و گو 
با خبرنگار ما گفت: بازسازی و بهسازی این مجموعه ورزشی از یکدست کردن زمین 
های چمن   تبدیل زمین های فوتسال به فوتبال(تا کلیه بخشهای دیگر آن در دستور کار 

قرار گرفته است.  
مهندس صفایی افزود: بر این اساس قرار است تا اوسط دی ماه سال جاری مناقصه ای 
با موضوع انتخاب پیمانکار برگزار شود و طبق برنامه ریزی های صورت گرفته تا اواخر 
دی ماه پیمانکار این پروژه انتخاب و عملیات اجرایی بازسازی و بهسازی ورزشگاه میر 

مهنا آغاز می شود. 
معاون فنی و عمرانی شرکت عمران، آب و خدمات منطقه آزاد کیش افزود: امیدواریم 
تا پایان سال ۱۴۰۰ مجموعه ورزشی میرمهنا با شرایط و امکانات مطلوب جهت استفاده 

کیشوندان مهیا گردد.
لازم به ذکر است این ورزشگاه در محل سفین قدیم و کنار سواحل غربی جزیره واقع 
گردیده و مورد استفاده ورزشکاران زیادی قرار  دارد  که  خوشبختانه به همت شرکت 
عمران، آب و خدمات سازمان منطقه آزاد کیش عملیات بازسازی و بهسازی آن در دستور 

کار قرار گرفته است.

اتمام عملیات بازسازی و بهسازی 
ورزشگاه میرمهنا؛ پایان بهار 14۰۰

معاون فنی و عمرانی شرکت عمران، آب و خدمات منطقه آزاد کیش 
خبر داد :

تدوین آیین نامه نحوه فعالیت،  وظایف و 
ماموریت های شورای راهبردی اشتغال و تامین 

اجتماعی در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 

در اولین نشست شورای راهبردی اشتغال و تامین اجتماعی 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی بررسی شد؛

          اقتصاد کیش -  اولین نشست شورای راهبردی اشتغال و تامین اجتماعی دبیرخانه 
شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با هدف تدوین آیین نامه نحوه فعالیت، وظایف و 

اختیارات، اهداف و ماموریت های شورای راهبردی برگزار شد. 
این نشست که با حضور »محسن پور احمدی« مدیر امورحقوقی و تقنین دبیرخانه شورایعالی، 
»فرهاد شیخی« نماینده وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی و »مرادخان مرادپور« دبیرشورای 
راهبردی اشتغال و تامین اجتماعی دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی برگزار 
شد؛ موضوع اصلاح و بازنگری مقررات اشتغال نیروی انسانی مناطق با رویکرد رفع نواقص 

موجود در دستور کار قرار گرفت.
همچنین در این نشست مقرر شد با توجه به تعدد شکایات واصله از نحوه عملکرد و روند 
رسیدگی از هیات های رسیدگی در بعضی از مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، موضوع بر اساس 
اهمیت و میزان آرای صادره بررسی و در صورت لزوم از طریق دستور در مناطق پیگیری شود.

رسیدگی به موضوع بیمه بیکاری از دیگر موضوعاتی بود که در این نشست مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت؛  با توجه به پایان مهلت داده شده در خصوص بیمه بیکاری از سوی سازمان 
تامین اجتماعی مبنی بر اخذ پرونده های متقاضیان بیمه بیکاری در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
به صورت دستی تا پایان آذرماه جاری مقرر شد مراتب با توجه به اعلام آمادگی »شرکت کاینو« 
مبنی بر به اجرا در آوردن سامانه بیمه بیکاری و اتصال آن به سامانه سازمان تامین اجتماعی 
بدون اخذ هرگونه هزینه مراتب عیناً به  »واحد فناوری اطلاعات دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی« منعکس شود تا با نظر ایشان از بروز هرگونه مشکلات اجتماعی برای 

متقاضیان بیمه بیکاری در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی جلوگیری به عمل آید.
همچنین در خصوص رسیدگی به نحوه فعالیت واحدهای کار و خدمات اشتغال مستقر در 
مناطق ویژه اقتصادی بندری و تخلفات صورت پذیرفته در این مناطق نیز مقرر شد موضوع 
نحوه فعالیت، انتصاب و فعالیت سرپرست و هیات رسیدگی با دعوت از مسئولین مربوطه در 

سازمان بنادر مورد بحث و اصلاح قرار گیرد.

شرکت خانه )ســهامی خاص( در نظر دارد تهیه ، تامین ،بارگیری ،حمل تا 
کارگاه، بار اندازی ،نصب و راه اندازی به همراه آهن آلات زیر ســازی و شاسی 
کشی چهار دستگاه آسانسور )دو دستگاه ده نفره با 18 توقف و دو دستگاه 13 
نفره با 21 توقف( مطابق با مشــخصات فنی ارائه شده در اسناد مناقصه جهت 
بلوک d مجتمع مســکونی روما کیش به نشانی: جزیره کیش، روبروی هتل 
سیمرغ ،رابه صورت 100 درصد تهاتر با املاک و اراضی متعلق به شرکت خانه 
به اشخاص حقوقی دارای توان فنی مالی، تشکیلاتی و سوابق اجرایی مرتبط 
واگذار نماید. لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت می شود از تاریخ 1399/09/29 
حداکثر تا ســاعت 14 مورخ 1399/10/9 ضمن در دست داشتن معرفی نامه به 
نشــانی : تهران خیابان ولیعصر، خیابان دمشق ، پلاک 8، شرکت خانه ، دفتر 
امور قراردادها مراجعه نموده و نســبت به خرید اسنادمناقصه  اقدام نمایند و 
در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 88909101 داخلی 210 تماس 
حاصل نمایند.به پیشنهادهای مشروط و مبهم و پیشنهادهایی که با شرایط 
مندرج در آگهی اختلاف داشته باشد و یا بعد از مهلت مقرر واصل گردد، مطلقا 
ترتیب اثر داده نخواهد شد . بدیهی است ، این شرکت، در رد یا قبول  هر یک یا 
تمام پیشنهادها ، بدون آنکه نیاز به به ذکر دلیل یا ارائه مستندات باشد مخیر 

است. هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
شرایط تکمیلی شرکت در مناقصه در اسناد موجود است و پیشنهاد دهندگان 
می بایست یک نسخه از شرایط مناقصه را دریافت و پس از امضا و ممهور 

نمودن آن ، به پیشنهاد خود ضمیمه نمایند. 

آگهی مناقصه عمومی 
دو مرحله ای

نوبت اول

جزایر هرمزگان، نیازمند اعتبارات بیشتری برای توسعه هستند
اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان 
از احصاء پروژه های اولویت دار و مهم 
اســتان خبر داد و گفت: منابع اعتباری 
لازم برای تکمیل پــروژه های دارای 
پیشــرفت فیزیکی بالا تا پایان ســال 
جاری به تدریــج تخصیص خواهد 

یافت. 
فریدون همتی در نشست بررسی 
پروژه ها نیمه تمام مصوبات سفر رییس 
جمهور به هرمزگان که با حضور رییس 
امور پایش و ارزیابی سازمان بودجه و 
بودجه کشــور برگزار شد، با اشاره به 
اهداف برگزاری این نشســت، گفت: 
پروژه هایی که دارای پیشرفت فیزیکی 
بالا هســتند و امکان بهره برداری از آن 
تا اوایل سال ۱۴۰۰ وجود دارد در این 

نشست مورد بررسی قرار گرفتند.
وی افزود: با توجه به سال پایانی 
دولت و  مذاکراتی که با سازمان برنامه 
و بودجه داشــتیم، پــروژه های مهم 

اســتان احصاء و منابــع اعتباری لازم 
برای تکمیل این پروژه ها اعلام شد.

همتی بیــان کرد: پــروژه های 
اولویــت داری که خارج از مصوبات 
ســفر رییس جمهور بودند نیز مورد 
بررسی قرار گرفتند و تأکید لازم برای 
پیگیری روند اجرایی پروژه ها از سوی 
دستگاه ها و تخصیص اعتبارات برای 

این پروژه ها صورت گرفت.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه با 
بهره برداری از پروژه های مهم استان، 
تحول خوبی در استان ایجاد می شود، 
عنوان کرد: توســعه زیرساخت های 
هرمزگان، به ارتقاء شاخص خدمات 
ملی منجر می شــود چرا که این استان 
نقش پشتیبانی کشور را بر عهده دارد.

 همتی همچنیــن گفت: به دلیل 
اینکــه هزینه ایجاد زیرســاخت ها و 
خدمــات در جزایر بســیار بالاتر از 
ســرزمین اصلی اســت، این مناطق 

نیازمند اعتبارات بیشتری برای همگام 
شــدن با توسعه در دیگر مناطق استان 

هستند.
وی افزود: هرمزگان باید در همه 
شاخص ها از امکانات مناسبی بهره مند 
باشد که هم مردم از این خدمات بتوانند 
بهره مند شوند و هم وظایف ملی خود 

را به درستی انجام دهد.
در این نشست، پروژه های مهم 
و اولویت دار هر یک از دســتگاه های 
اجرایی تشــریح  و مقرر شــد موانع 
اجرایی رفع و منابع اعتباری به منظور 
تکمیل پروژه های مهم تا پایان سال به 

تدریج تزریق شود.

استاندار هرمزگان:

در نشست مشترک مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش و رئیس فدراسیون تنیس مطرح شد:


